
Styrelsemöte - Kville BC 2022-11-07

Närvarande styrelse:

Mats Frösemo, Gustaf Friberg, Daniel Rosander

Protokoll

1. Mötets öppnande
2. Föregående mötesprotokoll

○ Inga invändningar
3. Adjungering av Ulf Lysmark till styrelsen

○ Ulf berättade öppenhjärtigt om varför han valt att lämna Kville BC som klubb.
Närvarande i styrelsen lyssnade och reflekterade.

4. KM datum
○ Vi flyttar KM till 3-4 december då Adrian har träningssessioner med oss som krockar

med tidigare planerat datum.
5. Relation mellan medlemmar och hallägare

○ Medlemmar har bland annat fått höra att man inte kan tillhöra att man inte kan
tillhöra flera klubbar samtidigt. Mats tar upp detta för diskussion med hallägaren. Det
är viktigt att vi tillsammans förmedlar ett gemensamt budskap om vad medlemskap
innebär, och inte innebär.

6. Verksamhetsberättelse 2022
○ Mats fixar detta.

7. Budget 2023
○ Daniel och Mats tittar på budgeten för nästa år.

8. Rapport från träningarna
○ Det har varit upp och ned i deltagande, vilket har gjort att i princip bara Gustaf

behövts. Dock är det nu tre spelare som är intresserad och har konkreta mål med
träningen.

9. Rapport från seriespelen
○ Det flyter på. De flest är i fas.

10. Äldreprojekt
○ Vi har bidrag kvar att utnyttja. Vi bjuder på speltimmar till de äldre spelarna.

11. Laget runt
○ Inget särskilt denna gång.

12. Nästa möte
○ 12 december kl 19.00

13. Genomgång av kassörens uppdrag
○ Bordläggs pga lågt deltagarantal

14. Mötets avslutande

Sekreterare/protokollförare: Gustaf Friberg

Kville BC - Sida 1


